Location: Beijing

Host Company in Beijing (including but not limited to):



Beijing Economic-Technological Development Area (also known as Beijing E-Town)

Beijing E-Town is the only national-level economic-technological development area in Beijing, and it serves as a crucial gateway for the capital city's reform. Beijing E-Town has cultivated four key industries leading the way in innovation: next-generation IT, high-end automobiles and new-energy vehicles, biotech, health and wellness, as well as robotics and smart manufacturing with a scale of four hundred billion. In 2023, Beijing E-Town achieved a regional GDP of over 280 billion and an industrial output value exceeding 520 billion, contributing nearly 30% of the city's industrial-added value while occupying just 0.35% of Beijing's land. The area also surpassed 100 billion in fixed asset investment, with industrial investment exceeding 60 billion, ranking among the top three in the city. Currently, Beijing E-Town is home to more than 90,000 market corporations, including over 100 of the world's top 500 enterprises and more than 2,100 national high-tech enterprises, which is 1.6 times the number of national high-tech enterprises in other areas.

Beijing E-Town welcomes CityUHK undergraduates who are interested in innovation and entrepreneurship to intern with science and technology enterprises in the area. This opportunity will help broaden their global vision and provide practical understanding of innovation and entrepreneurship ecosystems. For more details, please visit company website.

北京經濟技術開發區(又稱北京亦莊)

北京經濟技術開發區是北京市唯一的國家級經濟技術開發區。目前經開區已經培育出新一代信息技術、高端汽車和新能源智能汽車、生物技術和大健康、機器人與智能製造四個干億級規模的產業集群。2023年,亦莊新城實現地區生產總值 2800 多億元,完成工業產值 5200 多億元,以北京 0.35%的土地貢獻全市近 30%的工業增加值,固定資產投資突破千億大關,其中產業投資超 600 億元,總量位列全市三甲。目前,全區共有市場主體超 9萬家,世界 500 強企業超過 100 家,國家高新企業突破 2100 家,每萬戶企業國家高新數為全市平均水平的 1.6倍,北京市級「專精特新」中小企業突破 650 家,其中,國家級專精特新「小巨人」企業超過 100 家。

北京經濟技術開發區歡迎有志於創新創業的城大學子前往區內科創企業實習,在實踐中拓展全球視野,了解創新創業生態。關於北京經濟技術開發區的更多資料,請瀏覽網址。